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Tijdens de Jaavergadering 2014 is er afscheid genomen van de bestuursleden Rob Verlinden en Inge 

Hoogendam. Zij worden, net als Stephen Skocpol, bedankt voor hun enthousiaste inzet en harde werk. 

Het nieuwe bestuur heeft heel veel zin in komend jaar. De functieverdeling waarin zij aan de slag zullen gaan is 

als volgt: 

Voorzitter: Nienke Nobel 

Secretaris: Marije van der Knaap 

Penningmeester: Stan Oome 

Commissaris Intern: Dorieke Grijseels 

Commissaris Algemeen & contactpersoon SBON: Roel Baars 

 

De Commissaris Intern in een nieuwe functie, zij zal specifiek het contactpersoon zijn voor de commissies. In 

het beleidsplan staat hier meer over. 

 

Jaaroverzicht, evaluatie en financiën 2013 

Afgelopen jaar waren er veel leuke activiteiten. Als eerste een geslaagde pubquiz tijdens de olympiadeweek. 

Daarna het midzomerfeest met als thema Zweden met onder andere een hele leuke fotowedstrijd. De 

fietstocht naar Bern was ook een groot succes, gezelligheid en een goede aanmoediging tijdens de IBO. Na de 

zomer was er een huiskamercolloquium over wetenschapsfilosofie, interessant en discussieoproepend. Een 

nieuwe activiteit was Life after NBO, een gratis activiteit bestaande uit 4 lezingen door oud-olympisten. Het viel 

zeer in de smaak! Na de lezingen was er de sinterklaasborrel, een ouderwets gezellige avond met veel eten en 

een pubquiz. Als vanouds werd het olympistenjaar afgesloten met KOEN, editie 9 ging over de Noors 

mythologie. Er waren meer deelnemers dan ooit en het was erg geslaagd. 

 

Naast het ondersteunen in de organisatie van de vele olympistenactiviteiten, had het Rubisco bestuur 

afgelopen jaar een aantal speerpunten. Als eerste was er de multimedia. Olympisten kunnen nu zelf foto’s 

uploaden en activiteiten in de kalender plaatsen op de website, wanneer dit nog wat meer getest is, wordt dit 

bekend gemaakt. De forumintegratie is (nog) niet gelukt, omdat dat in het huidige systeem (Wordpress) erg 

lastig is. Tot slot, qua multimedia, is er een LinkedIn groep opgezet.  

Een ander speerpunt was meer aandacht voor wetenschappelijke activiteiten. Hier is met het 

huiskamercolloquium en Life after NBO een goed begin gemaakt.  

Een derde was financiële zekerheid, ook hier is een begin mee gemaakt. 

Daarnaast wilden we de doelgroep van Rubisco activiteiten verduidelijken. Hiervoor is een enquête  gemaakt, 

deze zal worden samengevoegd met een enquête voor het SBON-lustrum en later verspreid worden. 

Het SBON-lustrum zelf was ook een speerpunt, hier hebben we een kleine rol in gespeeld voor het vormen van 

een jubileumcommissie. Verder is er afgesproken dat ze onze hulp alleen inroepen voor specifieke taken. 

 



Financieel gezien hebben we een mooi jaar gehad. Er zijn bijna 2500 euro aan inkomsten, vanuit donaties, 

sponsoring en deelnamekosten voor activiteiten. Deze deelnamekosten gaan ook weer als uitgaven naar de 

activiteiten. Verder heeft Rubisco kosten voor de rekening en administratieve kosten. Ook zijn we bezig met 

het opbouwen van eigen vermogen. We hebben ongeveer binnengekregen en uitgegeven wat was begroot. Er 

waren iets meer donaties. Het midzomerfeest had meer inkomsten en uitgaven doordat er meer deelnemers 

waren dan verwacht. De bankkosten waren hoger dan verwacht, dus hier waren meer uitgaven. Uiteindelijk 

kwamen de uitgaven op 1947,40. 

Op de balans stond op 31 december 2013 een eigen vermogen van 781,80. Hiermee kunnen we onze grootste 

activiteit (KOEN) nog niet dekken, dus de opbouw van eigen vermogen blijft ook komend jaar een speerpunt. 

 

Samenvattend zijn we erg tevreden met 2013! 

 

Beleidsplan & begroting 2014 

In 2014 zullen we ons op een aantal dezelfde punten richten als in 2013, ook zijn er wat plannen bijgekomen. 

De website en multimedia blijven we mee bezig, net als met het creëren van financiële zekerheid. Ook de 

enquête en het jubileum komen er komend jaar aan. 

Iets waar we ons veel op zullen richten is de manier waarop activiteiten georganiseerd worden. Rubisco is 

opgezet om olympisten te ondersteunen bij het organiseren van activiteiten, als financieel en juridisch 

opvangnet en met een rekening. Het is verleidelijk om als bestuur zelf activiteiten te gaan organiseren, maar 

het is de vraag of dit gewenst is. Dit gebeurt vooral wanneer wij oproepen doen voor commissies vanuit 

Rubisco. Belangrijk is ten eerste uit te zoeken wat de alumni van Rubisco willen, misschien is de groep 

onderhand wel te groot geworden om spontaan mensen activiteiten te laten organiseren. Een idee is om 

komend jaar ‘jaarcommissies’ op te richten, doorlopende commissies die zelf opvolging zoeken wanneer 

iemand eruit stapt. Dit is ook één van de taken van de nieuwe Commissaris Intern. Hierbij willen we dan ook 

commissiedraaiboeken/handboeken opstellen, om hen te ondersteunen en de continuïteit te waarborgen. 

Om nieuwe olympisten direct bij de alumni te betrekken, willen we ze een ‘eerstejaarsactiviteit’ laten 

organiseren, iets door de nieuwe alumni, voor alle olympisten. Een ander nieuw idee voor komend jaar is 

excursies naar bedrijven. Beide ideeën zullen uitgewerkt worden. 

Een al bestaand idee was om mailinglijsten/subfora op te richten met olympisten met dezelfde interesses of uit 

dezelfde regio’s. Op die manier is de groep weer kleiner en komen er misschien meer spontane ideeën voor 

activiteiten met elkaar. Ook hier zal naar gekeken worden. 

 

Financieel gezien verschilt de begroting niet veel met afgelopen jaar. De bedragen zijn ten slotte gebaseerd op 

de realisatie van 2013. Zo zijn de bankkosten flink omhoog gegaan. Ook is er de post ‘prijsjes’ toegevoegd, waar 

onder andere de taart voor het winnende team van de pubquiz tijdens de olympiade onder valt. 

Ook is er al een bedrag bestemd voor KOEN10, dit is overgebleven deelnemersgeld van KOEN8. Bij KOEN8 is 

beloofd dit weer aan KOEN te besteden en niet aan iets anders van Rubisco, vandaar dat het hiervoor 

gereserveerd is.  

 

We hebben veel zin in 2014! Nieuwe ideeën en input is altijd welkomen, dus mocht je die hebben: wend je tot 

het bestuur! 


